
 
РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ 

Областен управител на област Шумен 

 

 

На основание чл. 6, ал. 2 от Правилника за състава, функциите, дейността и 

организацията на областните комисии по безопасност на движение по пътищата, 

Областната комисия по безопасност на движението по пътищата (ОКБДП) проведе 

присъствено заседание на 01.12.2023 г. от 11:00 часа в зала № 2 в сградата на Областна 

администрация-Шумен, при следния дневен ред: 

1.  Приемане на текуща информация за дейността по БДП от общини и държавни 

структури; 

2. Приемане на график на заседанията на областната комисия по безопасност на 

движение по пътищата за 2024 г.; 

3. Обсъждане на проблемите от проверката на Окръжна прокуратура – Шумен 

свързана с кръговото кръстовище на бул. „Симеон Велики“ и вход-изход на магазин „ 

Практикер“ в гр. Шумен; 

4. Обсъждане на сигнал от жителите на кв. Дивдядово в гр. Шумен, относно 

обезопасяване на централния булевард; 

5. Обсъждане на поставената хоризонтална пътна маркировка (пешеходни пътеки) и 

разстоянията помежду им, съгласно  Наредба № 2 от 17 януари 2001 г. за сигнализацията на 

пътища с пътна маркировка; 

6. Набелязване на мерки от общините на територията на област Шумен свързани с 

паркирането на автомобилите и разтоварването на движението; 

7. Предложения за еднопосочни улици; 

8. Състояние на входно – изходните артерии – проблеми и предложения; 

9. Преградни съоръжения предотвратяващи внезапно излизане на пешеходци на 

пътното платно; 

10.  Обсъждане на въпроса за удължено време на работа на светофарите; 

11. Видео наблюдение на ключови кръстовища; 

12. Ремонтни дейности на ВиК, които засягат пътната инфраструктура; 

13. Други. 

 

 

 

ПРОФ. ДОБРОМИР ДОБРЕВ   п. (съгл. ЗЗЛД) 

Областен управител 
Председател на Областна комисия по безопасност на движението по пътищата 


